20.5



由藝術家馬興文先生設計的「東華三院 x DC小龍馬NFT系列」象徵小龍馬接收了東華三院對社群的愛與關懷,將愛傳遞給更多的人。

Created by artist Mr. Simon Ma, "TWGHs x Drago Cavallo NFT series" symbolises love and care of TWGHs for the community, and Drago Cavallo is sending this love to more people.



馬清揚主席(右四)與董事局成員一同主持展覽 揭幕儀式。

Mr. MA Ching Yeung, Philip (right 4), the Chairman, officiated at the kick-off ceremony of the Exhibition with Board Members.

## irman, ibition APEX ACE AND RESIDENT TO SERVE AND ACE AND RESIDENT AND RESIDENT

馬清揚主席(右)代表本院頒發感謝狀予慈善大使鍾柔美小姐(左),以感謝她對活動的支持。

Mr. MA Ching Yeung, Philip (right), the Chairman, presented the certificate of appreciation on behalf of the Group to Ms. Yumi CHUNG (left), ambassador of the Event, for her support to the Event.

## 雅格酒店誠意呈獻:東華三院 NFT Marketplace慈善拍賣暨藝術展覽

該活動於5月20日假H Queen's正式揭幕,一連兩星期展出多件獨一無二的NFT藝術品,包括藝術家馬興文 先生為本院設計的「東華三院 x DC小龍馬NFT系列」、Joseph Lui @ Signature Ltd.創作的東華三院 董事局成員及行政總監的NFT肖像,以及Lovelly Creations Ltd. 捐出的20件Planet 系列作品等。作品將 分階段於本院NFT Marketplace網上平台拍賣,為本院抗疫援助工作籌募經費。

## the Arca proudly presents: TWGHs NFT Marketplace Charity Bidding cum Art Exhibition

The event was launched on May 20 at H Queen's, exhibiting the unique NFT works for 2 consecutive weeks. The NFT works include the "TWGHs x Drago Cavallo NFT series" created by artist Mr. Simon Ma, the artistic portraits of TWGHs Board of Directors and Chief Executive created by by Joseph Lui @ Signature Ltd., and the Planet Collection donated by Lovelly Creation Ltd. The NFT works will be open for charity auctions in phases on the "TWGHs NFT Marketplace" online platform, with an aim to raise funds for anti-epidemic assistance work of the Group.





東華三院董事局成員聯同是次活動參與單位代表 展示NFT作品,精彩紛呈。

TWGHs Board Members and representatives of participating units presented the enchanting









